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2 Bedroom Sendian Townhouse

3 Bedroom Sendian Townhouse

3 Bedroom Sendian Corner/End Townhouse

4 Bedroom Sendian Townhouse

4 Bedroom Sendian Corner/End Townhouse

4 Bedroom Sendian Semi-Detached Villa  

4 Bedroom Sendian Park Villa 

5 Bedroom Sendian Park Villa

منزل سنديان الريفي من غرفتي نوم 

منزل سنديان الريفي من 3 غرف نوم 

منزل سنديان الريفي بواجهتين من 3 غرف نوم 

منزل سنديان الريفي من 4 غرف نوم 

منزل سنديان الريفي بواجهتين من 4 غرف نوم  

فيلا سنديان شبه المستقلّة من 4 غرف نوم

فيلا حدائق السنديان المستقلّة من 4 غرف نوم

فيلا حدائق السنديان المستقلّة من 5 غرف نوم

Sendian masterplan  
and unit typology

 المخطط الرئيسي وأصناف 
الوحدات السكنية في سنديان
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WARM COLOR UNITS

COOL COLOR UNITS
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Warm Colour Units 

Cool Colour Units 

Homes throughout Sendian have been assigned 
either warm-toned or cool-toned colour 
schemes in order to add dynamism to the look 
and feel of the neighbourhood. However, owners 
are of course free to select either colour scheme 
for their homes if they wish to do so. 

تم إختيار باقة من الألوان الهادئة للمنازل في 
سنديان من أجل إضفاء لمسة من الحيوية 

والانسجام على المنظر الجمالي في المجتمع 
السكني. وللمالكين الحرية في اختيار الألوان التي 

تناسبهم حال رغبتهم في ذلك.   

ألوان خارجية دافئة

ألوان خارجية هادئة

Home exterior colour schemes الألوان الخارجية للمنازل
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 914 sq. ft.

First Floor: 816 sq. ft.

Total: 1,730 sq. ft.

2 Bedroom Sendian 
Townhouse - A

 TOWNHOUSE MIDDLE 2BR - A

A3-V043

A3-V044

A3-V045

A3-V047

A3-V048

A3-V049

A3-V050

A3-V051

A3-V052

A3-V053

A3-V054

A3-V055

A3-V056

A3-V057

A3-V058
A3-V059

A3-V035

A3-V036

A3-V037 A3-V038
A3-V039

A3-V040

A3-V041

A3-V129

A3-V042

A3-V046

A3-V087

A3-V088

A3-V089

A3-V090

A3-V091

A3-V092

A3-V093

A3-V094

A3-V095

A3-V096

A3-V097

A3-V098

A3-V099

A3-V100

A3-V101

A3-V102

A3-V103

A3-V104

A3-V105

A3-V106

A3-V107

A3-V108

A3-V109

A3-V113

A3-V114

A3-V115

A3-V112

A3-V111

A3-V110

A3-V130

A3-V131

A3-V132

A3-V133

A3-V134

A3-V135

A3-V136

A3-V137

A3-V138

A3-V139

A3-V140

A3-V141

A3-V142

A3-V143

A3-V144

A3-V145

A3-V146

A3-V147

A3-V148

A3-V149

A3-V150

A3-V151

A3-V152

A3-V153

A3-V001

A3-V002

A3-V003

A3-V004

A3-V005

A3-V006

A3-V007

A3-V008

A3-V009

A3-V010

A3-V011

A3-V012

A3-V013

A3-V014

A3-V015

A3-V016

A3-V017

A3-V018

A3-V019

A3-V020

A3-V021

A3-V022

A3-V023

A3-V024

A3-V025

A3-V026

A3-V027

A3-V028

A3-V029

A3-V030

A3-V031

A3-V032

A3-V033

A3-V034

A3-V060

A3-V061

A3-V062

A3-V065

A3-V063

A3-V064

A3-V066
A3-V067

A3-V068

A3-V069

A3-V070

A3-V071

A3-V072

A3-V073

A3-V074

A3-V075

A3-V076

A3-V077

A3-V078

A3-V079

A3-V080

A3-V081

A3-V082

A3-V083

A3-V084

A3-V085

A3-V086

A3-V116

A3-V117

A3-V118

A3-V119

A3-V120

A3-V121

A3-V122

A3-V123

A3-V124

A3-V125

A3-V126

A3-V127

A3-V128

N
0 25 50 100m

A1-TH001

A1-TH002

A1-TH013

A1-SD014

A1-SD015

A1-SD016

A1-SD017

A1-SD018A1-SD019
A1-SD020A1-SD021

A1-SD022A1-SD023A1-SD024A1-SD025

A1-SD026

A1-SD027

A1-SD028

A1-SD029

A1-TH030

A1-TH031

A1-TH032

A1-TH033

A1-TH034

A1-TH035

A1-TH036

A1-TH037

A1-TH038

A1-TH039

A1-TH040

A1-TH041

A1-TH042

A1-TH043

A1-TH044

A1-TH045

A1-TH046

A1-TH047

A1-TH048

A1-TH049

A1-TH050

A1-TH051

A1-TH052

A1-TH053

A1-TH054

A1-TH055

A1-TH056

A1-TH057

A1-TH058

A1-TH059

A1-TH060

A1-TH061

A1-TH062

A1-TH063

A1-TH064

A1-TH065

A1-TH066

A1-TH067

A1-TH068

A1-TH069

A1-TH070

A1-TH071

A1-TH072

A1-TH073

A1-TH074

A1-TH075

A1-TH076

A1-TH077

A1-TH078

A1-TH079

A1-TH080

A1-TH081

A1-TH082

A1-TH083

A1-TH084

A1-TH085

A1-TH086

A1-TH087

A1-TH088

A1-TH089

A1-TH090

A1-TH091

A1-TH092

A1-TH093

A1-TH094

A1-TH095

A1-TH096

A1-SD097

A1-SD098

A1-TH099

A1-TH100

A1-TH101

A1-TH102

A1-TH103

A1-TH104

A1-TH105

A1-TH106

A1-TH107

A1-TH108

A1-TH109

A1-TH110

A1-TH111

A1-TH112

A1-TH113

A1-TH114

A1-TH115

A1-TH116

A1-TH117

A1-TH118

A1-TH119

A1-TH120

A1-TH121

A1-TH122

A1-TH123

A1-TH124

A1-TH125

A1-TH126

A1-TH127

A1-TH128

A1-TH129

A1-TH130

A2-TH001

A2-TH002

A2-TH003

A2-TH004

A2-TH005

A2-TH006

A2-TH007

A2-TH008

A2-TH009

A2-TH010

A2-TH011

A2-TH012

A2-TH013

A2-TH016

A2-TH017

A2-TH018

A2-TH019

A2-TH020

A2-TH021

A2-TH022

A2-TH023

A2-SD024

A2-SD025

A2-SD026

A2-SD027

A2-SD028

A2-SD029

A2-SD030

A2-SD031

A2-SD032

A2-SD033

A2-SD034

A2-SD035

A2-SD036

A2-SD037

A2-SD038

A2-SD039

A2-SD040

A2-SD041

A2-SD042

A2-SD043

A2-TH056

A2-TH057

A2-TH058

A2-TH059

A2-TH060

A2-TH061

A2-TH062

A2-TH063

A2-TH064

A2-TH065

A2-TH066

A2-TH067

A2-TH068

A2-TH069

A2-TH070

A2-TH071

A2-TH072

A2-TH073

A2-TH074

A2-TH075

A2-TH076

A2-TH077

A2-TH078

A2-TH079

A2-TH080

A2-TH081

A2-TH082

A2-TH083

A2-TH084

A2-TH085

A2-TH086

A2-TH087

A2-TH088

A2-TH089

A2-TH090

A2-TH091

A2-TH092

A2-TH093

A2-TH094

A2-TH095

A2-TH096

A2-TH097

A2-TH098

A2-TH099

A2-TH100

A2-TH101

A2-TH102

A2-TH103

A2-TH104

A2-TH105

A2-TH106

A2-TH107

A2-TH108

A2-TH109

A2-TH110

A2-TH111

A2-TH112

A2-TH113

A2-TH114

A2-TH115

A2-TH116

A2-TH117

A2-TH118

A2-SD119

A2-SD120

A2-TH121

A2-TH122

A2-TH123

A2-TH124

A2-TH125

A2-TH126

A2-TH127

A2-TH128

A2-TH129

A2-TH130

A2-TH131

A2-TH132

A2-TH133

A2-TH134

A2-TH135

A2-TH136

A2-TH137

A2-TH138

A2-TH139

A2-TH140

A2-TH141

A2-TH142

A2-TH143

A2-TH144

A2-TH145

A2-TH146

A2-TH147

A2-TH148

A2-TH149

A2-TH150

A2-TH151

A2-TH152

A2-TH153

A2-TH154

A2-TH162

A2-TH161

A2-TH160

A2-TH159

A2-TH158

A2-TH157

A2-TH156

A2-TH155

A2-TH014

A2-TH015

A1-TH003

A1-TH004

A1-TH005

A1-TH006

A1-TH007

A1-TH008

A1-TH009

A1-TH010

A1-TH011

A1-TH012

A2-TH044

A2-TH045

A2-TH046

A2-TH047

A2-TH048

A2-TH049

A2-TH050

A2-TH051

A2-TH052

A2-TH053

A2-TH054

A2-TH055

N
0 25 50 100m



46 47

Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 914 sq. ft.

First Floor: 816 sq. ft.

Total: 1,730 sq. ft.

2 Bedroom Sendian 
Townhouse - B

N
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,184 sq. ft.

First Floor: 941 sq. ft.

Total: 2,125 sq. ft.

3 Bedroom Sendian 
Townhouse - A

N
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,184 sq. ft.

First Floor: 941 sq. ft.

Total: 2,125 sq. ft.

3 Bedroom Sendian 
Townhouse - B
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,220 sq. ft.

First Floor: 1,014 sq. ft.

Total: 2,234 sq. ft.

3 Bedroom Sendian  
Corner/End Townhouse - A
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,220 sq. ft.

First Floor: 1,014 sq. ft.

Total: 2,234 sq. ft.

3 Bedroom Sendian  
Corner/End Townhouse - B
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,292 sq. ft.

First Floor: 1,122 sq. ft.

Total: 2,414 sq. ft.

4 Bedroom Sendian 
Townhouse - A

N
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,292 sq. ft.

First Floor: 1,122 sq. ft.

Total: 2,414 sq. ft.

4 Bedroom Sendian 
Townhouse - B
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,501 sq. ft.

First Floor: 1,309 sq. ft.

Total: 2,810 sq. ft.

4 Bedroom Sendian  
Corner/End Townhouse - A
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,501 sq. ft.

First Floor: 1,309 sq. ft.

Total: 2,810 sq. ft.

4 Bedroom Sendian  
Corner/End Townhouse - B
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,531 sq. ft.

First Floor: 1,391 sq. ft.

Total: 2,922 sq. ft.

4 Bedroom Sendian Semi-
Detached Villa - A

N
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,531 sq. ft.

First Floor: 1,391 sq. ft.

Total: 2,922 sq. ft.

4 Bedroom Sendian  
Semi-Detached Villa - B
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68 69

Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,937 sq. ft.

First Floor: 1,825 sq. ft.

Total: 3,762 sq. ft.

4 Bedroom  
Sendian Park Villa - A
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 1,937 sq. ft.

First Floor: 1,825 sq. ft.

Total: 3,762 sq. ft.

4 Bedroom  
Sendian Park Villa - B
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 2,487 sq. ft.

First Floor: 2,199 sq. ft.

Total: 4,686 sq. ft.

5 Bedroom  
Sendian Park Villa - A
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Ground Floor First Floor

1- تشير الأرقام الواردة إلى القياسات النهائية من سطح الحائط المشطب إلى سطح الحائط المشطب المُقابل له وبالوحدات المترية والإنجليزية باستثناء التفاوت المسموح به في الأعمال الإنشائية. 2-قد تختلف أبعاد القطع/ الوحدات عما هو موضح في البرشور؛ 3-جميع الصور الواردة هي لأغراض 
التوضيح فقط. 4-جميع التجهيزات والديكورات الداخليّة والأرصفة الخارجية المحيطة بالبناء الواردة هي لأغراض التوضيح فقط، ما لم يرد خلاف ذلك صراحة. 5-يحتفظ المطوّر، ووفقاً لتقديره المطلق، بحقه في إجراء التعديلات دون أي مسؤولية مترتبة على ذلك حتى إنجاز العمل بصورة نهائية

1-Measurements are indicative ‘finish to finish’ in Metric & Imperial excluding construction tolerance. 2-Plots/units dimensions may vary from brochure; 3-All images used are for illustrative purposes only. 4-Unless stated otherwise, all fittings, 
interior decorative items and external pavement shown are for illustrative purposes only. 5-The developer reserves the right to make alterations, at its absolute discretion, without any liability whatsoever up to the final ‘as built’ status.

Ground Floor: 2,487 sq. ft.

First Floor: 2,199 sq. ft.

Total: 4,686 sq. ft.

5 Bedroom  

Sendian Park Villa - B
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